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Östhammars Sportklubb – Huvudstyrelse 

Styrelse för Verksamhetsåret 2023 

Ordförande Kenneth Stensson 

Vice Ordförande Zara Järvström 

Kassör Johanna Hellbom 

Vice Kassör Anders Sunnerholm 

Sekreterare Dan Almcrantz 

Vice Sekreterare Sara Eriksson 

Övriga ledamöter Laila Söderblom 

Mikaela Halvarsson 

Suppleant Jenny Änggård 

Bengt Vällfors 

Sektionsordföranden Erik Eriksson – Ishockey 

Jessica Smedjegård – Fotboll 

Claes-Göran Runermark – Skidor 

Fredrik Karlsson – Tennis 

Revisorer Björn Johansson 

Christine Berglund 

Valberedning Sektionsordföranden, Fredrik Karlsson sammankallande 

IT-ansvarig (adjungerade till 

styrelsen) 

Jonathan Warner 

Kansli 

ÖSK kansli med adress: kansli@osthammarssk.se, www.laget.se/OsthammarsSK 

Verksamhet 2023 

Vi alla har fått många nya erfarenheter på olika plan efter åren med pandemi och verksamheterna 

börjar vara i gång som innan. Läs gärna vidare om den idrottsliga verksamheten under sektionernas 

sammanfattningar för verksamhetsåret. 

Föreningen har även detta år eftersträvat att synas i olika sammanhang med syfte att fånga intresse för 

verksamheten från ortsbefolkningen. Marknadsföring av föreningen i sociala medier har utvecklats 

vidare under året med än fler inlägg och kommunikationer. 

Huvudstyrelsen har under 2023 bjudit in närstående föreningar till möten för att tillse att föreningarnas 

verksamheter inte konkurrerar om ortens aktiva. 

Statistik 

Under året har nio styrelsemöten genomförts. 

Verksamhetsberättelse 
2023 

Östhammars Sportklubb 

mailto:kansli@osthammarssk.se
http://www.laget.se/OsthammarsSK
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Föreningen hade vid årsskiftet 2023-12-31 595 betalande medlemmar, varav fyra hedersmedlemmar 

Kurt Angéus, Peter Naeslund, Kjell Eriksson, Lennart Andrén 

Medlemsavgiften under 2023 var 100 kr.  

Ekonomi 

Det ekonomiska resultatet framgår av ekonomisk berättelse för 2023. 

Utmärkelser 

Utmärkelser ÖSK 

• Johanna Hellbom tilldelades priset Årets ÖSKare 

• Fredrik Engberg tilldelades priset Årets Ungdomsledare (ÖSK) 

• Barzakh Shwan tilldelades Stipendium från Tage Larssons minnesfond 

 Årets ÖSKare Årets Ungdomsledare 

1991 Björn Johansson  

1992 Peter Naeslund  

1993 Robert Larsson  

1994 Owe Eklöf  

1995 Ingen nominerad  

1996 Richard Henriksson  

1997 Åsa Vällfors  

1998 Håkan Sjöberg  

1999 Ingen nominerad  

2000 Ingen nominerad  

2001 Ingen nominerad  

2002 Ingen nominerad Inger Modig Lind 

2003 Richard Ericsson Åke Stigsson 

2004 Henrik Johansson & Stefan Njurling Lars Karlsson 

2005 Henrik Runermark Roger Nilsson 

2006 Stefan Lindgren d.ä. Patrik Eliardsson 

2007 Ingen nominerad Conny Helén 

2008 Thomas Bendiksen Ylva Vidhög & Ulrika Forsberg 

2009 Ulf Mattsson Anita Hartman-Persson 

2010 Lars Flemström Viktor Goijenfalk 

2011 Joachim Lindström Lars-Ove Olsson 

2012 Ingen nominerad Fredrik Karlsson 

2013 Per Ingemarsson Anders Jansson 

2014 Björn Lindgren Joachim Lindström 

2015 Lars-Ove Olsson Anna Nylén 

2016 Conny Helén Ingen nominerad 

2017 Niklas Tegelberg Peter Andersén 

2018 Michael Åkman Johan Holmgren 

2019 Emma Landberg, Eva Malmsten, Elina 

Ingemarsson, Zabine Wahlqvist Burman 

Markus Söderblom 

2020 Melvin Kumar Dan Almcrantz 

2021 Erik Rudolfsson Peter Myson 

2022 Thomas Berg Jenny Andersén 

2023 Johanna Hellbom Fredrik Engberg 
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Verksamhetsplan 

Huvudstyrelsen beslutade att omtag skulle tas för att se över föreningens och styrelsens framtida 

vision och arbetssätt. 

Att utveckla under 2023: 

• Föreningens vision 

• Huvudstyrelsens arbetssätt 

• Utveckla föreningens nya mål 

• Rekommendera mål till årsmötet 

För Östhammars SK, 

Kenneth Stensson, Ordförande 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Kenneth Stensson Zara Järvström Johanna Hellbom 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Anders Sunnerholm Dan Almcrantz Sara Eriksson 

 

________________________          ________________________          ________________________ 

Mikaela Halvarsson Jenny Änggård Bengt Vällfors 
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Årsmötesprotokoll 2024 bilaga  

Östhammars Sportklubb – Skidsektionen 

Skidsektionen, som är en av fyra aktiva sektioner inom föreningen Östhammars Sportklubb med 

organisationsnummer 817300-6977, har under verksamhetsåret 2023 haft följande styrelse med 

specifika ansvarsområden: 

Claes-Göran Runermark  Ordförande 

Per Ingemarsson  Vice ordförande (spåransvarig, spårskötare) 

Tage Lundgren  Kassör (spårskötare) 

Henrik Runermark  Sekreterare (valberedning) 

Klas Andersson  Ledamot (tävlingsansvarig, spårskötare) 

Mats Carlén   Ledamot (ungdomsansvarig, spårskötare) 

Bertil Jonsson   Ledamot (ansvarig skidsportanläggning, spårskötare) 

Karl-Artur Östlund  Ledamot (skoterunderhåll) 

Henrik Gille   Ledamot (valberedning) 

Thomas Berg    Ledamot (valberedning, spårskötare) 

 

Sektionens styrelsemöte  

Sektionen har haft 5 protokollförda möten under året inkl. årsmötet. Alla ekonomiska transaktioner har 

genomförts inom av huvudstyrelsen i delegation givna ramar och godkänd budget. 

Sektionen har varit representerad av ordförande vid ÖSK huvudstyrelsemöten som också varit 

sammankallande för föreningens valberedning.  

Kassören har under året blivit alvarligt sjuk så föreningens huvudkassör har svarat för all bokföring. En 

ersättande kassör håller på att utbildas och kan förhoppningsvis tillträde efter årsmötet.  

Sektionens ordförande har deltagit i plangruppen för fotbollssektionen vars syfte är att ta fram förslag 

till att förbättra fotbollsplanen på IP. Under året har detta resulterat i en ansökan till Föreningslyftet om 

medel för ett komplett vattensprinklersystem för fotbollsplan som till vår glädje beviljats. Systemet har 

installerats och provkörts till full belåtenhet och utöver detta så har en ny brunn borrats för att säkerställa 

tillräckligt med vatten.  

Verksamhetsberättelse 
2023 

ÖSK Skidsektion 
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Sektionen nominerade Thomas Berg till Årets ÖSK:are för 2022 och vid föreningens årsmöte 2023 

utsågs Thomas till Årets ÖSK:are och tilldelades ett diplom och ett ekonomiskt pris.  

Skidsektionen har bidragit med ett hinder vid ÖFI:s Stadslopp. Hindret bestod av i lag gå i 

”tandemskidor” och placeringen av hindret var på gågatan. Uppskattades av många. 

Skidåkning och friskvårdsbefrämjande verksamhet  

Inledningen av 2023 blev som så många år tidigare ganska snöfattig. Januari månad, som normalt sett 

är en riktig vintermånad, var allt annat än bra för skidåkare i Östhammar. Dåligt med snö och inga 

skidspår. 

I mitten av februari fanns det tillräckligt med snö för att anlägga skidspår. Sektionen genomförde, som 

avslutning på sportlovet, en aktivitet med skidåkning, korvgrillning, saft och kaffe. 

Åter snösmältning men trots detta, efter mycket snöskottning, kunde Barnens Vasalopp genomföras den 

16/3. God uppslutning och efter målgång utdelning av guldmedaljer, grillad korv, saft, kaffe och 

kexchoklad. Ett lyckat arrangemang enligt ansvariga. 

I samband med Barnens Vasalopp utfördes dragning i motionsaktiviteten ”att åka skidor i egen takt och 

därefter fylla i ett startkort”. Endast 25 startande denna dåliga vinter som tillsammans åkt 20 mil. 

Kommunens fritidschef Molarin svarade för dragningen.    

                  

                                                   Barnens Vasalopp 2023-03-16 

Varmt och slutåkt för säsongen trodde vi alla den 18/3 men i slutet av månaden kom rikligt med snö och 

därefter åter fina skidspår och bra skidåkning till den 5/4 då skidsäsongen definitivt tog slut. 

Antal startande ÖSK:are i Vasaloppet var 11 och Öppet Spår 2.  

Vintern 23/24 kom i gång tidigt med ymnigt snöfall i slutet av november. Den 26/11 kunde sektionen 

packa och dra fina skidspår i 2,5 km och 1 km spåret.   

Efter den fina starten på vintern med mycket snö så genomfördes en skidaktivitet med efterföljande 

grillning, kaffe, saft och kakor den 3/12. Mycket uppskattat av ca 20 barn och föräldrar.   

                  

                                    Skidaktivitet med ett 20-tal barn och föräldrar den 3/12 
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Fortsatt bra förutsättningar för skidåkning och skidspåren förlängdes med 3 km ute på fältet, 

Hannebergsrundan. Även ängen mot Erikslund spårades och därmed var längden på de preparerade 

skidspåren ca 7,5 km. Resten av året blev en riktig skidfest med mycket snö och mycket folk i spåren. 

För att ytterligare förbättra spåren så kunde sektionen låna en snövessla som packade och drog fina spår 

på fältet.  

                                              

                                  Vinterbild från december 2023 

Motionsaktiviteten ”att åka skidor i egen takt och därefter fylla i ett startkort” kunde räkna in 112 

startande som tillsammans åkte ca 90 mil i våra fina skidspår. Prisutdelning har genomförts. 

Sektionen har dragit skidspår vid Frösan vid flera tillfällen, mars och december, efter förfrågan från 

skolan.  

I Kommunens uppdrag för snöröjning ingår parkeringsplatsen vid skotergaraget, dock inte som 

prioriterat objekt. Tyvärr kan vi konstatera att detta har skötts mycket dåligt och Jokab har därför vid 

flera tillfällen hjälpt oss med denna syssla. Tack Fredrik. 

Motionsspår och skidsportanläggningen 

Under året har vid flertal tillfällen flera träd fallit över spåret på grund av stark blåst och tung snö och 

ett så olyckligt att elkabeln brast. Sektionen felanmälde skadan till kommunen, forslade bort träden och 

slog ifrån strömmen i avvaktan på reparation. Efter flera påstötningar genomfördes reparationen och 

belysningen var åter intakt.  

                                      

                         Reparation efter kabelbrott genomförd 2023-02-13 

Strax före jul föll mycket tung snö som medförde återigen att träd knäcktes och ramlade över spåret 

dock inte så att elkabeln skadades. Mycket jobb krävdes av sektionen för att ta bort de nedfallna träden 

och resten av året blev en riktig skidfest med mycket snö och mycket folk i spåren.   

Sektionen har som vanligt under hösten preparerat motionsspåret med flis. Röjning av gräs och sly har 

genomförts och några träd har fällts och vedförrådet har fyllts på. Tillgången på flis är nu tömd så att 

anskaffning av nytt material till nästa år behöver genomföras. 
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                                               Spårunderhåll oktober 2023 

I samband med arbetsdagen kunde kostateras att tre av sponsorernas reklamskyltar vandaliserats. Någon 

har roat sig med att spruta gul färg på skyltarna vilket innebar merarbete för sektionen och även 

kostnader för att återställa. Skyltarna monterdes ner, målades, nya loggor och monterdes upp på nytt. Vi 

hoppas att vi slipper detta tilltag i framtiden.   

           

Ekonomi 

Sektionens verksamhet har balanserats inom ramen för de ekonomiska förutsättningarna och har för 

2023 medfört ett underskott i förhållande till budget på 2.363 SEK. Den primära orsaken till underskottet 

är att kostnader för spårskötsel blivit betydligt högre än budget (+50%) vilket tyder på omfattande 

spårkörning och därmed en bra vinter. Kostnaden för nya allmänna skyltar balanseras av skyltintäkter 

från sponsorer. Sektionens ekonomi är stabil och tillgångarna vid 2023 års bokslut är 99.932 SEK 

fördelade på 7.876 bankonto och 92.055 sparkonto. 

Utrustning och inventarier behöver löpande ses över och inför 2024 anser sektionen att det finns ett stort 

behov att se över framför allt golvet tillhörande boden som bl.a innehåller elcentralen. Skotern skulle 

behöva servas då det är många år sedan sist. 

 

/Styrelsen  
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ÖSK-TENNIS: VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2023 
 
Styrelse: I princip en helt ny styrelse (nya kassören var tidigare ledamot) efter årsmötet i Mars 2023. 

Den nya styrelsen har hållit 4 st styrelsemöten under året.  

Anläggningen: 

Under året har vi haft ett antal Arbetshelger och arbetskvällar. Uppslutningen har varit bra, framför allt 

vid iordningställande av grusbanorna. 

Utomhusbanorna: Underhåll av grusbanorna genomfördes under våren. Tre kubikmeter nytt grus och 

efter ca.200 mantimmar var banorna klara för spel i maj.  

Klubbstuga: Ommålning av klubbstugan gjordes inför Öregrundsveckan.  

Inomhus: I början av året orsakade ett takläckage vattenskada I kontor och underliggande 

omklädningsrum/toalett. Taket åtgärdades.  Damernas omklädningsrum/toalett har åtgärdats under året 

och är åter i bruk.  Slutfinish och kontoret görs klart under första halvåret 2024. 

I början av året genomfördes en storstädning och underhåll av hallens luftvärmepumpar. 

Bordtennisbord har inhandlats under året. Nu är hallen en arena för inte bara Tennis utan även 

Pickleball, Badminton och Bordtennis. 

Styrelsen sökte bidrag av Östhammars kommun på halva kostnaden till nytt underlag i hallen och fick 

det beviljat. Styrelsebeslut togs på att byta ut underlaget i hallen till Plexipave . Klart februari 2024. 

Tävlingsverksamhet 

Lag i seriespel: Styrelsen tog beslut att klubben står för anmälningsavgift, bollar vid hemmamatcher 

och banhyra vid hemmamatcher i Östhammar. Övriga kostnader står lagen för själva. 

H45 Laget:  Östhammars seniorlag spelade i svenska tennisligan, div.2 ute, säsongen 2023. Laget 

gjorde en bra serie och  slutade på en stark 3:e plats bakom storlag som Avesta och Uppsala TK . 

Laget deltar även i Svenska tennisligan inomhus säsongen 2023/24. Resultaten har varit över 

förväntan, med framförallt en exceptionellt stark match mot Falun som på papperet är otroligt bra, 2-1 

seger. Med den starka inledningen (lika med ledarna med en match mindre spelad) är målet att ta en 

plats för uppflyttning.  

Kommunserie: En miniserie anordnades med 2 lag från ÖSK , ett lag från Österby , och ett från 

Öregrund. Öregrund fick tyvärr dra sig ur men det blev bra tuffa matcher internt och mot ÖsterbyX2.  

Klubbmästerskapet gick av stapeln i augusti med klasserna: HerrSingel Elit, Herrsingel Motion, 

Dubbel Elit och Lottad Dubbel. Många bra matcher och hög nivå. Vi gratulerar årets vinnare i KM 

som presenteras nedan: 

HerrSingel Elit: Ulf Wiberg 

Herrsingel Motion: Ulf Wiberg 

Dubbel Elit: Gert Eriksson och Fredrik Karlsson 
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Lottad Dubbel: Fredrik Karlsson och Mikael Karlsson 

Öregrundsveckan: Som vanligt ställer vi våra utebanor till förfogande till Tennisveckan. I år hyrde 

Öregrund dem hela dagar lördag-torsdag. Vi hade kafeteria öppen i klubbstugan. Vi fick mycket 

beröm för kvalitén på våra banor.  

Stadsmatchen mot Öregrund:  I år var vi värd för den årligt återkommande stadsmatchen. En väldigt 

lyckad och kul heldag Tennis som avslutades med bankett på Sjökrogen. Östhammar ställde upp med 

21 st. spelare och vann med 6-5. 

Förberedelserna för trettondagscupen/Rogers Minne genomfördes. Från och med 2024 heter 

turneringen ÖSK Memorial Open , Tillägnad bortgångna ÖSK:are.    

Träning/Motion 

Pelle Johansson har hållit i barn och ungdomsträningar under året.  

H45 laget tränat i egen regi. 

På motionssidan har vi sett ett ökat intresse. Flertalet äldre har börjat spela igen och hittat tillbaka till 

tennisen.  Det har också återspeglats i fler anmälningar till KM och inte minst till Stadsmatchen.  

Intresset för Pickleball har ökat under året. Vi förväntar oss högre beläggning i tennishallen då byte till 

nytt underlag gör det mer attraktivt att spela även inomhus.   

Ekonomi:  

2023 genomförde vi ett underskott på  -10 600 kr  jämfört med ett budgeterat underskott på 

-56 000 kr. Anledningen har varit många ideella arbetstimmar av medlemmarna och styrelsen. 

Stort tack till alla som har hjälpt till under året som har gått. 

Östhammar februari 2024 

Östhammars Sportklubb 

Tennissektionen 

Styrelsen 
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Styrelsen 2023 
Ordförande:  Fredrik Karlsson 

Kassör:  Jakob Landberg 

Sekreterare:   Marcus Lindgren 

Ledamot 1:   Per Johansson 

Ledamot 2:   Claudio Agrillo 

Ledamot 3:   Ulf Wiberg 

Ledamot 4:   Magnus Falk 

 
Valberedning: Peter Myson och Johan Sydqvist 

 

 

Östhammars Sportklubb 

Tennissektionen 

Styrelsen 
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             Sektionen 

Sektionsstyrelsen har under verksamhetsåret haft 10 ordinarie sammanträden,  

Under året har vi sammantaget haft 8 st. ”söndagsmöten” där deltagare från alla  

lag ska representeras av minst en person.  
 

Avslutningar 
 

Lagen hade själv hand om utdelning av medaljer och pokaler med fika/grillning 

och tuffa föräldramatcher. 

 

Damcupen 

            Vårt arrangemang av cupen i inomhusfotboll för Damer ställdes åter in. 
              
             Fotbollens Dag 

Fotbollens dag genomfördes på IP. Vi delade åter upp barnen, och de yngsta var med på 

dagen, och de äldre senare på dagen. Hopp borg, elbilar, tipspromenad. Räddningstjänsten   

och Polisen var där med personal och visade upp sig och delade ut småprylar.  

Alla bjöds sen på Hamburgare och Glass. Vi startade upp gruppen med barn födda 2018 
 

Roslagscupen   

Antal deltagande lag minskade radikalt, och cupen genomfördes bara på 2 Arenor.     

Roslagscupsalliansen har haft 7 möten, med intensifiering veckorna innan Cupen.  

ÖSK:s representanter har varit Camilla Jansson och Victoria Davidsson. 

Styrelsen har diskuterat om att lägga ner Cupen. 

 

Plangruppen 
 

Sektionen beslutade på våren att vi skulle söka bidrag till ett sprinklersystem på IP:s plan. 

Vi fick bidrag, och klartecken för att borra en ny brunn. En plangrupp bildades omgående. 

Ett hårt arbete började efter midsommar med att alla lag hjälpte till med att köra ut en massa 

jord, gödning och gräsfrö för att jämna till planen. I slutet av september stängde vi av IP, och 

började gräva för sprinkel systemet. I mitten på oktober så var alla sprinklers och rör på plats, 

och en provtryckning gjordes med bra resultat. Ett utsökt grävarbete gjorde Aaron Käll. 

plan gruppen bestod av:  

Claes-Göran Runermark, Mickael Karlsson, Johan Holmgren och Lars-Ove Olsson 

 

Connys Läktare 

Jobbet går oförtrutet vidare med ideellt arbete. 

Förhoppningsvis kan vi ha invigning av den i början av maj 2024 

   

                Aktiviteter 

Våra seniorlag på herrsidan: HÖFF:s A-lag kom på 4:e plats i division 6, och B-laget  

hamnade på 6:e i Division 8. 

Ett Junior lag hade vi tillsammans med GNIF, och dom kom på 4:e plats i tabellen.  

ÖSK ledare: Jenny Andersén, Kim Nyström, Fredrik Engberg och Matti Stahring Reilander. 
 

På ungdomssidan ser återväxten bra ut, och vi startade för första gången upp träningar för 5 

åringarna. Det är några årskullar som får slå ihop. Det saknas också tränare/ledare, och det 

betyder att till nästa säsong så måste vi försöka rekrytera mer folk. 
 

Verksamhetsberättelse 2023 

Fotbollssektionen 
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Tränarutbildning D genomfördes i Gimo med 6 deltagare.  
 

             Vi har även haft en ungdomsdomarkurs digitalt/praktisk för 5/7 manna lag med 12 stycken 

             deltagare. Ledare för den kursen var Lars-Ove Olsson.  

             En domarkurs för 9 manna lag genomfördes också med 1 deltagare. 

 

             Oleksandr Formichov (Sasha) har haft en ut bildning i Inkluderande Ledarskap för ledarna  
              
             Vi har hyrt konstgräset i Gimo så att alla lag har haft möjlighet till att träna där. 

 

Mickael Eriksson har även detta år jobbat 50 % som vaktmästare på IP, och Lägergården  

Vi städade i Ishallen, och i Tennishallen. 

Lars-Ove Olsson har varit handledare, vaktmästare och planskötare 

             Dessutom så har han skött om det administrativa jobbet.  
 
 

Lägergården hyrdes ut till ett träningsläger, och till ÖSS båttävling mot Cancer. 
 

Valberedningen som består av representanter från varje lag har jobbat bra under året, och 

sammankallande för 2023 har varit Simon Erixon 

 

             Damlaget 

             Efter en tuff försäsong i Hallen och på Konstgräset så åkte 25 tjejer och 3 ledare på ett 

             5 dagars träningsläger till Mallorca. Kanonväder och fin anläggning gjorde att det blev ett 

             mycket lyckat läger. Tjejerna såg till att det var fullt med Aktiviteter hela tiden. 

Vi anmälde ett lag till seriespel. A-laget deltog i division 5, och målet var att komma topp 3. 

Vårt unga och orutinerade lag gjorde en bra säsong, och de kom på en 3:e plats i serien.   

Deltog i Upplandscupen, och kom 3:a i gruppen som inte räckte till avancemang. 

De unga tjejerna från 05/06/07 laget har vuxit in i laget på, ett suveränt sätt. Dessutom  

så har ett par tjejer från 09/10 laget också varit med och spelat matcher. 

Det har varit ca 25 st. som har spelat under säsongen, och de har tränat 48 ggr. 

Spelarna har fixat upptakt med aktiviteter och middag för att få in dom nya spelarna i laget.  

Tränare har varit Johan Holmgren och Mickael Karlsson. Lars-Ove Olsson var också med  

på träningslägret och hjälpte till med lite av varje. 

Damlagets hade aktiviteter på Källör och avslutade med mat och prisutdelning 

 

             P 07/ 08 

15 spelare från ÖSK, och 10 från GNIF i det här kombinationslaget. Många killar födda 07  

har kommit tillbaka, och många engagerade ledare i laget. Laget hade även ett träningsläger  

på IP. Har tränat 77 ggr med mycket bra deltagande. Spelade 7 st träningsmatcher, och 2 st 

av de var mot ÖSK:s P09. Deltog i seriespel och kom på 3:e plats.  

De anordnade även GNÖFF cupen med 3 inbjudna lag, och dom matcherna spelades på IP. 

Kim Nyström, Matti Stahring Reilander, Fredrik Engberg från ÖSK har tränat. 

Jenny Andersén har skött lagledarsysslan och allt inom det administrativa.  

 

P 09 

Totalt 18 spelare. De har tränat 47 ggr, med bra deltagande. Deltagit i ett tufft seriespel,  

men visade att de kunde spela jämt med de flesta lag. Försvarsspelet har utvecklats. 

Aktiviteterna har varit Kick off och avslutning med bra deltagande. 

Daniel Gustafsson, Joachim Klinga, Carl Andersson och David Tillberg har tränat gänget,  

och Camilla Weiler har varit Cafeteriaansvarig. 

 

F 09/10 

22 spelare i det här laget, jämnt fördelat på årskullarna. Tränat 58 ggr med mycket bra 

deltagande. Ett träningsläger på Åland stärkte gruppen ännu mer. Första året som de  
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spelade 9 manna i seriespel mot tufft motstånd. Visade stor utveckling fotbollsmässigt. 

Gruppen har vuxit mentalt, och har lärt sig mycket om spelförståelse. En jättebra 

sammanhållning i detta glada gäng. Avslutade säsongen med Fotbollsgolf i Alunda.    

Tränare har varit Fredrik Eriksson, Daniel Nyström och Merima Dedic.  

Gabriella Svanberg har varit lagledare, och Kenneth Eklund har fixat cafeterian 

  

 

             P 10 

15 spelare i det här gänget. De har tränat 101 ggr !! (utomhus 62 och inomhus 39), med 

mycket bra närvaro. Första året med 9 manna i seriespel. Vunnit 4 matcher, och spelat  

jämt i de övriga matcherna. Dan Almcrantz har tränat laget, och Kristian Krantz har  

varit lagledare. Sofia Lindgren har ansvarat för cafeterian. Dan Almcrantz har gått Tränar 

utbildning UEFA C, och Kristian Krantz har gått Tränar utbildning D 

 

F 11 

13 st. tjejer i det här laget, och de har tränat 39 ggr. Hög närvaro. Deltog i seriespel  

med blandade resultat. 2 spelare från IK Uppsala var även med på en träning på  

IP. Utvecklingen går framåt, och laget spelade riktigt fin fotboll i sista matcherna.  

Deltog i Roslagscupen med blandade resultat. 4 av tjejerna har hjälpt till med att döma  

5/7 manna lag. Laget var Bollisar åt IK Uppsala Fotboll på Studenternas i Uppsala.   

Mikael Eriksson, Jimmy Thuré och Johan Lundmark har tränat.  

Madelene Toivonen Englund har tränat, och varit lagledare/administratör.  

 

             P 11 

Totalt 24 spelare i det här gänget. De har tränat 37 ggr med hög närvaro, och bra stämning och 

gemenskap i gruppen. Fler spelare än förra säsongen. Deltog i seriespel med blandade resultat, 

men presterat bra spelmässigt. Deltog också i Roslagscupen, och Vikingacupen.  

Vår avslutning med Fotbollsgolf i Alunda. Säsongsavslutning med att se landskampen 

Sverige-Estland på Friends Arena. Johan, Johannes och Jens deltog på Sashas utbildning. 

Johannes Sundström, Jens Eriksson och Johan Mattsson har tränat laget. William Högfeldt har 

varit lagledare, och fixat det administrativa. Anna och Michiel Neuman har fixat Cafeterian.  

 

F 12/13 

20 st tjejer som varit med under året, och de har tränat 36 ggr. Första året med seriespel i  

7 manna. Med otrolig lycka efter varje match. Spelarna har utvecklats mycket under  

året. Sommaravslutning på Krutudden med fotbollsgolf, fotbollskubb, korvgrillning och 

härligt umgänge. Höstavslutning med föräldramatch och prisutdelning. 

Oskar Molarin  och Marcus Oskarsson har tränat gänget. Emy Selander har varit lagledare. 

Katarina Ståhl har fixat Cafeterian. Linnea Oskarsson har också hjälpt till med lite av varje 

 

             P 12 

Det har varit 15 spelare i det här gänget. De har tränat 47 ggr med ett bra deltagande.  

Deltog i seriespel, och mötte mycket tufft motstånd. Stor utveckling på spelarna 

fotbollsmässigt. Patrik Jernberg och Mattias Naeslund har tränat.  

Jerker Ström har varit lagledare, och fixat Cafeterian. 
 

P 13 

Det här gänget är 20 st. De tränade 39 ggr, och första året seriespel för 7 manna. De spelade 

14 matcher med blandade resultat. Stor inriktning på Fair Play, och egna spelregler för att få 

alla att tänka lika. Uppträda positivt och snällt mot varandra. En försäsongs Cup i Hallstavik, 

och de deltog också i hembygdsföreningens nationalfirande iförda matchställ. Kunnandet har 

utvecklats mycket under året, och mycket bra uppslutning på matcher/träningar. Henrik 

Runemark, Jakob Landberg och Simon Wegmüller har tränat. Mikaela Halvarsson har fixat 
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det administrativa, lagledarsysslan och Cafeterian. 2 föräldrar har skött insamling till 

lagkassan. För dessa pengar har de åkt till Uppsala och sett en allsvensk match mellan Sirius-

Malmö. Avslutning med Fotbollsgolf i Alunda, och sen Pizza på IP. Till sist så avslutades med 

en föräldramatch med hamburgare och prisutdelning.  

Mikaela och Jakob har också gått tränarutbildning D. 

 

F 14 

16 tjejer i det här gänget som tränat 36 ggr med mycket hög närvaro. En riktig höjdare att få 

vara med i Upplands Knatteliga, och spelade 5 Poolspel med minst 3 matcher/gång. Tjejerna 

har utvecklats mycket som fotbollsspelare under året. Amanda Wallin, Joakim Ståhl och My 

Hansson har tränat. Amanda har också varit Lagledare, och Emilia Ström har varit Cafeteria 

ansvarig. Ledarna har också varit med på Sashas utbildningar. Avslutade med att 

medaljutdelning, och lite Aktiviteter på Krutudden. 
 

P 14   

Det här laget innehåller 20 spelare. De har tränat 32 ggr. Var med i Upplands Knatteliga  

Och det blev 4 Poolspel, varav 1 hemma på IP. God stämning och entusiasm i laget.  

Klas Hovland och Jens Persson. Jens Eriksson varit Lagledare. Linnea Andersson har fixat 

Cafeterian. Säsongs avslutning med föräldramatch med fika och medaljutdelning.  

Klas har gått Tränar utbildning D, och Inkluderande Ledarskap med Sasha  
 
 

F 15/16 

Det har varit 25 spelare, och de har tränat 13 ggr. Ida Tollin, Hasse Forsberg och Sofia 

Lindgren har tränat. Sofia Holtari har varit lagledare. Har varit med på ett Poolspel i 

Österbybruk. Har jobbat mycket med hur man uppträder mot varandra på planen, och är 

schyssta mot varandra och mot motspelarnas. Avslutade med fika och medaljutdelning. 
                 

P 15 

Det har varit 27 spelare, som tränat 22 ggr med mycket bra närvaro. Deltagit i flera Poolspel, 

med positiva erfarenheter. Tim Jansson, Elin Sjölander och Julia Löwén har tränat.  

Miia Laine har varit lagledare och ansvarat för Cafeterian. Flera föräldrar har hjälpt till på 

Poolspelen, och Tina Svens Embretsen har haft uppskattade målvaktsträningar.  

Tim och Elin har gått Tränarutbildning D. Alla har också gjort den digitala utbildningen  

från Folkhälsomyndigheten Ledare som lyssnar 

Sommar avslutning med lekar och glass. Hösten avslutades med fika och medaljutdelning. 
 

P 16 

Det här gänget är 25 spelare, och de har tränat 28 ggr. Deltog på 4 Poolspel runtom i 

Kommunen. Uppträdandet har varit på topp, och fotbollspresentationen har gått framåt vid 

varje tillfälle. Det sista poolspelet var på IP. Kristoffer Öhman och Andrea Rudolfsson har 

tränat. De avslutade med föräldramatch på Ungdomsplan med fika och medaljutdelning. 

Mycket bra närvaro och härlig stämning, och de 3 som tränat mest fick en choklad medalj.  

  

             FP 17 

Totalt 27 spelare fördelat på 10 flickor och 17 pojkar. De har träffats och lekt/tränat fotboll 15 

ggr. Lina Engvall, Tina Svens Embertsén och Sofie Johansson har tränat barnen. 

Jättekul med så många barn, och närvaron på träningarna har varit mycket hög. 

             Avslutade säsongen med en Föräldramatch, fika och medaljutdelning.  

 

             FP 18 

             Totalt 28 st fördelat på 18 flickor och 10 pojkar. De har träffats och lekt/tränat 14 ggr.  

             David Kraft, David Wallin, Fredrik Larsson, Emma Lund och Linus Söderblom har hjälpt  

             till med träningarna. Hanna Eliardsson har varit Lagledare och fixat det administrativa.  

             Framgång under året har varit att FP 18 har kommit igång, och att ledarna har hittat ett 
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             Samspel. Det gäller att lyssna in barnen, och byta aktiviteter ofta. Det stärker gruppen att  

             dom är blandade. Alla har gått utbildningen om Inkluderande Ledarskap. 

 

 

             All Star 

Det här gänget är brukare från våra boenden i Östhammars Kommun. Det är fjärde året som vi 

träffas 1 gång i veckan utomhus/inomhus, Sommar- och Julavslutning med tårta och Festis. 

Det är 10-15 personer i snitt, med varierande handikapp har varit med och lekt och prövat på 

Fotboll, Basket och Innebandy på IP och i Räddningstjänstens sporthall.  

Vi har träffats 45 ggr under året, och det är en ynnest att få dela glädjen med alla deltagare. 

Lars-Ove Olsson med hjälp av personal från Kommunen har hjälpt till. 

 

Sektionsstyrelsen 2023 

 

Jessica Smedjegård  Ordförande 

Katarina Ståhl   Kassör 

Gabriella Svanberg                           Vice Kassör 

Dan Almcrantz  Sekreterare 

Lars-Ove Olsson   Ledamot 

Jenny Andersén                                Ledamot 

Mikael Karlsson  Ledamot 

Jens Eriksson                                    Ledamot 

Adam Helén                                      Ledamot 

Simon Erixon                                    Ledamot 

 

 

             För Östhammars SK Fotboll 

                    

Jessica Smedjegård, Ordförande 
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Östhammars SK Ishockeysektionen 

Verksamhetsberättelse för 2023/2024 

Möten 

Sektionen har haft 15 ordinarie styrelsemöten under 2023 utöver årsmöte och efterföljande 

konstituerande styrelsemötet. 

Därutöver har det hållits separata möten för lagledare respektive ismakare. 

Styrelsen sammansättning:  

Styrelsens sammansättning före och efter årsmöte framgår av bilaga 1 

Tränare och ledare i vår verksamhet:  

Tränare och ledare för respektive lag säsongen 2023-2024 framgår av bilaga 2 

Verksamhet: 

Isträningar har genomförts från vecka 36 och planeras pågår fram till vecka 12. 

Under säsong 2022/2023 har vi haft följande lag: 

Herrlag, seriespel i Division 4 (Hockeyfyran Uppland) 

U13, Träningsgrupp. Ej spelat seriespel. 

U12, Upplandsserien poolspel 

U11, Upplandsserien poolspel 

U10, Upplandsserien poolspel 

U9, Upplandsserien poolspel 

Hockeyskolan, träningsgrupp 

Skridskoskolan, träningsgrupp 

Veteranerna, träningsgrupp  

Red Onions, träningsgrupp 

Curling, internt seriespel 

 

Därutöver har följande organiserade aktiviteter genomförts: 

Annandagscupen (blandade lag och åldrar) 

Sportlovscup (för ungdomar) 
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Skridsko/hockeyskola för de yngsta varje söndag med ett deltagarsnitt på 20 barn/gång. 

Säsongsavslutning för ungdomslagen planeras till tisdag till 9 april. 

 

Lagens verksamhet under året framgår av nedan bilagor;  

Bilaga 3 – A-laget. 

Bilaga 4 – U13 

Bilaga 5 – U12/U11 

Bilaga 6 – U9/U10 

Bilaga 7 - Curling 

 

Övrigt:  

Renovering av isaggregatet genomfördes under hösten i kommunens regi vilket innebar att 

isträningarna förlades i Gimo ishall fram till vecka 51.  

Bilaga 1 – Styrelsens sammanfattning före och efter årsmötet;  

2023 

Ordförande: Erik Eriksson 

Vice ordförande: Vakant 

Kassör; Malin Hübinette 

Sekreterare; Annelie Vallinder  

Ledamot och ismakaransvarig; Ronnie Thiger 

Ledamot och sponsoransvarig; Ronnie Andersson 

Ledamot; Ungdomsansvarig; Josefina Holmgren 

Ledamot: Huvudmaterialare; Magnus Söderqvist 

Ledamot och ansvarig för skridskoskola; Per Malmsten 

Suppleant; Fredrik Eriksson 

Suppleant; Markus Söderblom 

Curling ansvarig; Erik Rudolfsson  
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2024: 

Ordförande: Vakant 

Vice ordförande: Vakant 

Kassör: Vakant 

Sekreterare: Vakant 

Ledamöter: Vakant 

Suppleant: Vakant 

Suppleant: Vakant 

 

Bilaga 2 – Tränare och ledare säsongen 2023/2024: 

A-laget;  

Tränare; Jimmy Olsson 

Lagledare; Joachim Lindström, Camilla Lindström 

U13:  

Tränare; Saknas 

Lagledare; Simon Mikic 

U12:  

Tränare; Markus Söderblom, Gustav Eriksson, Johan Holtari, Markus Norling 

Lagledare; Sandra Svärd 

U11:  

Tränare; Alexander Westerlund, Christian Åhrman, Daniel Jansson 

Lagledare; Alexander Westerlund 

U10:  

Tränare; Erik Eriksson, Sabina Norling 

Lagledare; Teresia Nordén 

U9:  

Tränare; Andreas Nordén, Jimmy Olsson 

Lagledare; Teresia Nordén 
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Hockeyskolan;  

Ledare; Daniel Öhman 

Administratör; Teresia Nordén 

 

Bilaga 3 – Verksamhetsberättelse 2023/2024 för A-laget 

• 40 st spelare har deltagit under säsongen. 3 Juniorer från Gimo + 1 Mv från Gimo har haft 

paraplylicenser och spelat och tränat både med Gimo och med ÖSK. Ett utlån av 3 spelare gjordes till 

Gimo i slutet av säsongen till en match. 

• Vi har haft 56 st träningar och har 8 st kvar innan vi stänger säsongen. 

• Närvaro: Låg på försäsongsfysen. God när vi tränade i Gimo trots sena och inte så bra träningstider, 

men blev sämre efter Jul då 4 spelare skadade sig samt att 3 spelare flyttade till annan ort. Närvaron 

har ökat då fler spelare anslutit till truppen under februari. 

• Spelar i division 4 Uppland. 

• 14 st matcher. + 1 träningsmatch mot Hallsta. Avslutar säsongen med en träningsmatch mot 

Långshyttan 16 mars. 

• 6 st övriga aktiviteter under säsongen. Upptakt, Julavslutning, Padelturnering, Internmatchturnering, 

Eckerökryssning, Lagfest. Upptakt till nästa säsong den 16 mars 2024. 

• Vi fortsätter att träna tom vecka 12. 

• Spelatruppen: - Många spelare som vill fortsätta nästa säsong. Ser bra ut inför nästa säsong. Mattias 

Eliardsson fortsätter inte nästa säsong. Marcus Pettersson gick till Gimo när vi hade 2 matcher kvar av 

säsongen. 

• Ledare: 

Tränare: Jimmy Olsson. 

Lagledare: Jocke och Camilla Lindström. 

Materialare: Christer Boström, Johnny Persson & Tommy Lindqvist. 

Assisterande materialare: Patrik Eliardsson och Per Lundmark. 

Kiosk och sekretariatansvarig: Victoria Eriksson 

• Nya träningströjor köptes in. Sponsrades av UBAB. 
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Bilaga 4 – Verksamhetsberättelse Östhammars SK U13. Säsongen 2023/2024. 

Efter säsongsavslutet 2022/2023 var U12 fast beslutna om att ställa sig på isen och spela kommande 

säsong som ett U13 lag. Tyvärr blev det inte så. Istider i Gimo kom i gång redan i september men 

spelare och ledare uteblev. Från att ha varit ett lag med ca 15 spelare och 4 ledare stod vi plötsligt på 

premiären med 9 spelare och 2 ledare på isen. Två träningar senare var det 5 spelare och ledarstyrkan 

bestod av 1 lagledare. Efter ett föräldramöte bestämdes det att de som ville fick träna vidare med 

U11/U12. Vi hade vårt sista U13 ispass i Gimo 7:e oktober, utan tränare på is. Seriespelet i U13 

hoppade vi av. Väl tillbaka i Östhammars ishall ökade antalet spelare igen. Till viss del pga påfyllning 

från U11/U12. Förutom spelare så ställde deras tränare upp på ett fantastiskt sätt med att närvara på 

isen. Under februari så har både tränare och spelare minskat och vi har kört de två första träningarna i 

februari utan tränare och med ett avklingande antal spelare på isen. Träningstider fortsätter att vara 1 

gång per vecka till isen försvinner. 

• Antal spelare: 

Spelartruppen har ändrats under säsongen men antalet har legat omkring 15st hela tiden. 

• Antal träningar. 

4st i Gimo. 13 i Östhammar (räknat säsongen ut) 

• Närvarostatistik 

Snittar på omkring 10 spelare per träning. 12 som mest och 5 som lägst. 

• Inga andra aktiviteter har ägt rum eller planerats för under säsongen. 

• Planerna för nästa säsong är mycket oviss och måste planeras tillsammans med övriga lag och 

styrelse inom klubben. 

Ett stort tack till tränare inom U11/U12 som under hela säsongen välkomnat våra ungdomar till deras 

träningar samt ställt upp och tränat U13 på isen. Ni har betytt mycket för laget! 

//Simon Mikic 

Lagledare ÖSK U13 

 

Bilaga 5 – Verksamhetsberättelse för U11/U12 

Totalt är vi 19st spelare fördelat på U11 9 st och U12 10 st. Av de 19 är det 2 st tjejer och 17 st killar.  

Vi har även upp till 10 st från U13 laget som är med och tränar med oss. 

Våran känsla i gruppen är att vi tappat 4-5 spelare p g a att vi fick tillbringa första halvan av säsongen 

i Gimo ishall. Det medförde att vissa inte fick, kunde eller ville träna och sedan provade annan idrott 

och fortsatte där. 

Vi har haft 56 st träningar hitintills, av 76 st inbokade. Vi har börjat med enklare fysträning 1 gång i 

veckan efter en träning, och det har varit uppskattat. 
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Medelnärvaron är 60%. 

Vi spelar i Upplandserien U11 poolspel med U11 laget och vi spelar i Upplandserien U12 poolspel 

med U12 laget. 

Antalet poolspel hos U11 är 10 st och hos U12 är 10 st. 

Vi har diskuterat en avslutningsträff med hela gruppen och alla ledarna, datum ej bestämt. Det pratas 

om hockeyskola i gruppen där några redan bokat plats.  

Vi har pratat om att träffas och köra landhockey tillsammans med fysträning och teori efter säsongen 

för att behålla nära kontakt med de flesta. Tanken är att kunna köra inne i hallen, om vi får. Vi kollar 

på hur vi kan lösa nästa säsongs spel då U12:orna ska kliva upp på helplan med 5 mot 5 spel, och U11 

spelar sista året på mindre plan. Några tankar hos oss är att kunna nyttja U11 spelare som är redo och 

mogna för spel med äldre och även ha med U13 killarna som inte har ett eget lag för tillfället. Då kan 

vi se till att vi har ett lag som så många som möjligt får möjligheten att spela ishockey. 

Vi har tankarna på samma upplägg nästa säsong med en träningsgrupp och spel i två serier.  

Svårigheten kan vara att de två olika seriespelen behöver öva på olika saker, men det löser vi på 

planen som vi gjort tidigare. 

 

Bilaga 6 – Verksamhetsberättelse U9, U10 säsong 23/24 

Under säsongen har laget haft 32 aktiva varav tre tjejer och 29killar.  

Det har tillkommit spelare under hela säsongen. En del hade inte möjlighet att närvara då träningarna 

var i Gimo men kom tillbaka då ÖSK hallen var igång. 

Vi har haft 43 träningar till dagens datum. Medelnärvaro omkring 53%, toppnärvaro 75%, 

medelnärvaro i Gimo omkring 40%. 

Att komma hem till ÖSK hallen i december hade stor betydelse för närvaron på träningar. 

Vi har deltagit på poolspel: 

U9 7 st, har tre kvar på säsongen. (U8 har varit på ett poolspel i Gimo) U9 har haft två poolspel 

hemma. 

U10 8 st, inga fler kvar denna säsong. U10 har haft två poolspel hemma. 

Inför säsong 24/25 hoppas vi att U9 födda 2016 kan få egen träningstid med fortsatt två pass i veckan, 

detta lag verkar fortsätta växa i antal aktiva. De kommer att behöva hela isytan för att kunna utvecklas 

på bästa sätt. 

Nuvarande U10 födda 2014 hoppas även de på egen träningstid två pass i veckan under förutsättning 

att laget fortfarande har aktiva spelare och att det fortsätter fyllas på med spelare. Eventuellt fylls laget 

på med några födda 2015. 

Vi har pratat om att inte anmäla U10 födda 2015 till poolspel nästa säsong då det endast är fyra aktiva 

i den åldern. De får fylla på i lag ett år äldre eller ett år yngre. 
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Hockeyskolan säsong 23/24 

Hockeyskolan har varit vilande hela höstterminen pga för få istider i Gimo. Den återupptogs i Januari i 

anslutning till Skridskoskolan på söndagar och har ca 10 aktiva inlagda på laget. Denna vecka 

(sportlovsveckan) fick Hockeyskolan en egen träningstid på onsdagar och det kom 7 aktiva. 

Det är en ledare med huvudansvar och hjälp önskas av föräldrar på isen, det ställer upp någon varje 

gång. 

Önskvärt att det köps in startpaket med låneutrustning, som man kan få låna på träning och prova på, 

ej för att ta med hem. 

 

Bilaga 7 – Verksamhetsberättelse för ÖSK curling 2023/24 

ÖSK curling ingår som en del i ÖSK hockeysektion och har där en styrelserepresentant 

De personer som varit verksamma inom curlingen har varit, Erik Rudolfsson, Bengt Vällfors, Britta 

Rönntoft, Jenny Jernberg, Henrik Sundin och Per-Emil Nordqvist. 

Verksamhet: 

ÖSK Curlingtour  22/23 avslutades med stort finalslutspel  där tillslut Lag Icebreakers med Britta 

Rönntoft, Catharina Runarsson, Håkan Jansson och Per-Emil Nordqvist stod som segrare efter final 

mot Lag Boda Bullets med Bengt Vällfors, Henrik, Sundin, Svante Carlberg och Per Jonsson.  

Säsongsuppstarten 23/24 försenades  till slutet av december 2023 pga byte av kylaggregat i ishallen.  

Det planerade deltagandet i nationell curlingserie i div 5 Mälardalen sköts på framtiden då 

möjligheterna till träningförberedelser uteblev.  

Under hösten gjorde 6 spelare från ÖSK Curling  besök vid två tillfällen i Lillskär Curlinghall i 

Uppsala. Vi träningsspelade med IK Fyris  Curling och hade erfarenhetsutbyte som var mycket 

uppskattat. 

  

Två speltillfällen genomfördes då kylaggregatet var klart före nyår. 

30 dec spelades Nyårcupen med fyra deltagande lag, sammanlagt 17 spelare. 

ÖSK Curling Tour genomförs med start 27 jan 2024.  

8 deltagande lag, Icebreakers, North Boarder Street, Glidarna, Bambi på hal is, Öregrund Racketeers, 

Boda Bullets, On The Rocks samt Sjön&Co, som är nya för säsongen och ersätter därmed Forcemark. 

Sammanlagt har ca 50 spelare deltagit i de olika lagen. 

I skrivande stund är grundspelet i två grupper precis avslutat och slutspel skall genomföras i början på 

Mars-24 
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Tabeller efter 3 grundomgångar 

Grupp 1: On The Rocks  6p 

                 Icebreakers  3p 

                 Sjön&Co  2p 

                 Bambi på hal is 1p 

 

Grupp 2:  North Boarder Street 5p 

                  Boda Bullets  4p 

                  Glidarna  2p 

                  Öregrund Racketeers 1p 

 

Semifinaler till A och B slutspel kör Lördag 2 mars  

A och B finaler samt spel om placering 3,4,7 och 8 9 Mars. 

 

Bokat spel, träning och prova på spel för nybörjare har genomförts varje fredag under säsongen som 

pågått sedan slutet December-23 till och med V12 i Mars -24. 

Uppskattningsvis kommer ca 250 spelare ha medverkat under säsongens spel på tolv veckor mot 

normalt 20 veckor. 

Verksamhet säsong 24/25 

Fortsättning som tidigare men med förhoppning om mer tid för specifikt träningsspel och ytterligare 

utbyte med andra curlingklubbar. 

Beslut om ytterligare verksamhet och nationellt seriespel tas efter säsongsavslutet i mars -24. 

 

 

 

Ekonomi: 

Kassaläget med speciellt konto för ÖSK Curling redovisas i Hockeysektionens sammanställning. 

Uppskattningsvis kan vi sammanfatta det ekonomiska enl nedan 
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Säsongen 23/24 

Spelavgifter: ca 7600:- 

Hyra curlingstenar, sopar och hack: -2000:- 

Hallhyra: ca - 6500:- 

Resultat:  - 1100:- 

 

Budget 24/25: 

Spelavgifter:  ca 16000:- 

Hyra Sv Curlingförbundet: curlingstenar, sopar och hack -2000:- 

Materiel nyinköp: slajdsulor, ismopp och spelstickor. Ca -6000:- 

Hallhyra: ca -9000:- 

Resultat: - 1000:- 

 

Inventarier:  

32 st curlingstenar, 20 st sopar, 12 st metallhack Tillhörande Svenska Curlingförbundet 

2 st curlingstenar tillhörande företaget Riteice, Hans Nyman. 

20 st slajdsulor 

1 st sulborstset 

1 st entrèmatta 

2 st isskrapor 

1 st Pebblingskanna med munstycke. 

19 st Bauer Hockeyhjälmar. 
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